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Město Proseč

náměstí Dr. Tošovského 18, 539 44 Proseč
tel.č.: 469 321 137 | e-mail: mesto@prosec.cz

Z Á P I S
schůze číslo 14 Rady města Proseč

konaná dne 24. 7. 2024 v kanceláři starosty města Proseč od 08:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Přítomno: Ing. Jan Macháček, Miloslav Hurych, Jan Poslušný, Mgr. Romana Pešková, Josef
Soukal, DiS.

Omluveni:
Neomluveni:
Předsedající: Ing. Jan Macháček
Zapisovatel*: Ing. Jan Macháček

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Rady města určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Program

 

1. Program
2. Cenová nabídka - "Chodníky podél II/359 v Proseči"
3. Žádost o dotaci - hospodaření v lesích
4. Cenová nabídka - programy systému GINIS
5. Plná moc pro pracovníky Městského úřadu Proseč
6. Vyjádření majitele nemovitosti k návrhu opravy místní komunikace v České Rybné
7. Návrh na úpravu námitky

 

Návrh usnesení:
Rada města Proseč schvaluje přednesený program zasedání.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/14/RM/2024 bylo schváleno.

2. Cenová nabídka - "Chodníky podél II/359 v Proseči"

Starosta informoval členy rady města, že v souvislosti s přípravou realizace Opravy komunikace II/359, jejíž
objednatelem  je  Správa  a  údržba  silnic  Pardubického  kraje  (resp.  Pardubický  kraj)  se  nabízí  možnost
v realizovaném úseku vybudovat nové chodníky, které zde zcela chybí.  V této souvislosti  oslovil  starosta
zpracovatele PD pro Pardubický kraj, aby nám připravili cenovou nabídku na stavební objekt chodníky, a to
včetně inženýringu. Doručenou cenovou nabídku ve výši 275.638,- Kč včetně DPH  projednali členové rady a
shodli  se  jednohlasně,  že  je  nabízená  cena  příliš  vysoká  vzhledem k  obdobným akcím  a  srovnání  cen
v minulosti. Starosta a místostarosta byli pověřeni dalším jednání s projekční kanceláří o možném snížení ceny
za projekční práce.
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Návrh usnesení:
Rada města Proseč bere na vědomí cenovou nabídku od firmy PRODIN a.s. na zpracování projektové
dokumentace pro povolení  záměru a pro povolení  stavby na akci  "Chodníky podél  II/359 v Proseči",
jednáním o snížení ceny jsou pověřeni starosta a místostarosta. (cenová nabídka je přílohou zápisu)

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3. Žádost o dotaci - hospodaření v lesích

Starosta předložil členům rady města ke schválení žádost o dotaci na hospodaření v lesích města z finančních
prostředků Ministerstva zemědělství, radní souhlasí bez připomínek.

Návrh usnesení:
Rada města Proseč schvaluje podání žádosti o dotaci č. 20861/2024-v.1 na hospodaření v lesích z rozpočtu
Ministerstva zemědělství na úhradu nákladů spojených s obnovou, zajištěním a výchovou lesních porostů,
podáním žádosti jsou pověřeni Zuzana Hromádková a starosta. (žádost je přílohou zápisu)

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/14/RM/2024 bylo schváleno.

4. Cenová nabídka - programy systému GINIS

Starosta informoval členy rady města, že město již téměř rok řeší změnu hlavního IT systému. Nyní město
využívá platformu Fenix od firmy Asseco Solutions, která je již zastaralá a nepříliš funkční. Tento SW město
využívalo od 90 let 20. století. Nově by město chtělo přejít na modernější systém GINIS od firmy Gordic, který
využívají větší města a také Pardubický kraj. Nový software pracuje již v cloudovém prostředí, což by umožnilo
zaměstnancům komfortní  vzdálený přístup a práci  např.  na homeoffice.  Umístění  softwareu na externím
uložišti vyřeší městu i úsporu finančních prostředků spojenými s nutným upgradem HW serveru, licencemi
SQL atd. Radní pověřili starostu dalším jednáním s firmou o upřesnění konfigurace a počtu licencí a předložení
úplné cenové nabídky do konce září 2024, aby mohl být přechod systému a převod dat zrealizován od ledna
2025.

Návrh usnesení:
Rada města Proseč bere na vědomí cenovou nabídku na pronájem licence SW informačního systému
GINIS  od  společnosti  Gordic  v  režimu SaaS přes  cloudovou  platformu,  dalším jednáním je  pověřen
starosta. (cenová nabídka je přílohou zápisu)

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

5. Plná moc pro pracovníky Městského úřadu Proseč

Starosta předložil členům rady města návrh na udělení plných mocí pro zaměstnance města, aby mohli jednat
pomocí svých osobních elektronických identit jménem města ve věcech, které mají ve své kompetenci. Jedná
se například o stavební řízení nebo komunikaci s dalšími orgány státní správy. Radní souhlasí bez připomínek.

Návrh usnesení:
Rada města Proseč schvaluje  udělení  plných mocí  pro zaměstnance města,  dle  jejich náplně práce,
aby mohli vyřizovat žádosti a korespondenci elektronicky a jednat elektronicky za město Proseč.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0
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Usnesení č. 5/14/RM/2024 bylo schváleno.

6. Vyjádření majitele nemovitosti k návrhu opravy místní komunikace v České Rybné

Starosta informoval členy rady města, že na základě velmi špatného stavu místní komunikace v České Rybné
bylo zpracováno geodetické zaměření a připraven návrh autorizovaného projektanta na dopravní stavby možné
opravy. Tento návrh byl předložen, na základě jejich žádosti, majitelům nemovitosti č.p. 3 Česká Rybná, kteří
s  navrženým řešením zásadně nesouhlasí.  Radní  navrhli  vzít  vyjádření  na vědomí a  konzultovat  všechny
připomínky s projektantem, zda je možné najít jiné řešení opravy. 

Návrh usnesení:
Rada města Proseč bere na vědomí vyjádření pana *** k opravě cesty u nemovitosti č. p. 3 v České Rybné.
(vyjádření je přílohou zápisu)

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

7. Návrh na úpravu námitky

Starosta informoval členy rady města, že město obdrželo od *** návrh na úpravu návrhu vyjádření k námitce
ze dne 2. 7. 2024. Vzhledem k tomu, že upravený návrh obsahuje zcela nové požadavky žadatele, které mohou
být pro město nepřiměřeně zavazující navrhují radní konzultovat celou záležitost s právním zástupcem města a
poté zvolit další postup pro řešení celé záležitosti.

Návrh usnesení:
Rada města Proseč bere na vědomí návrh na úpravu námitky ze dne 2. 7. 2024 od *** a pověřuje starostu
projednáním záležitosti s právním zástupcem města. (dopis je přílohou zápisu)

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Starosta: Ing. Jan Macháček   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 12. 8. 2024


